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Sisältö
• Toimintasuunnitelmaprojektit

• Osuus noudattaa toimintasuunnitelman rakennetta
• Tylkkäriä koskevaa projektia ei käsitellä erikseen, koska

edustajisto on saanut kevään mittaa tietoa sen etenemisestä

• Sektoreiden muut asiat

• Kysykää ja kommentoikaa!J



1. Vaikuttaminen
Yliopisto 2020-luvulle:
• Uutta hallitusta, ja erityisesti sen opiskelijajäseniä on tavattu.

Seuraava koko hallituksen tapaaminen tulossa syksyllä

• Rehtorinvalinnan pohjustaminen
• TYY kollegion kautta: avoin paneeli tulossa!
• Hakukriteerien määrittelyyn osallistuminen kollegion,

yliopiston hallituksen ja järjestöjen kopojen kanssa

• Yliopisto päivittää strategiaansa: TYYn kädenjälki näkyy. Lisää
tästä seuraavissa dioissa.



1. Vaikuttaminen
Digitalisaatiolla kohti kirkkaampaa huomista:
• Vaikuttaminen sähköisien järjestelmien muutoksiin

• Muutoksista viestiminen opiskelijoille. Jatkuu yhteistyössä KoTon ja
viestinnän kanssa.

• Yliopisto lähtenyt ajamaan ristiintenttimistä muille yliopistoille

• Yliopiston strategian päivittämisen yhteydessä läpi saadut tavoitteet:



1. Vaikuttaminen
Joustavuutta ja tukea opintoihin eri vaiheissa:
• OpintoVartu -työryhmä työstää mallia

• Keräämme tietoa nykytilanteesta ja opetussuunnitelmien päivittämisestä mm.
koponeuvoston, hallopedkoordinaattoreiden ja dekaanitapaamisten kautta

• Viestimme kesäopintomahdollisuuksista

• Yliopiston strategian päivittämisen yhteydessä läpi saadut tavoitteet:



1. Vaikuttaminen
Yliopiston tilat tehokkaampaan käyttöön:
• Tutustuimme Porin ja Rauman kampuksiin sekä keskustelimme heidän

tilatarpeistaan opiskelija-aktiivien kanssa

• Tilaongelmaa on pidetty esillä mm. TYYn blogissa, TYYn ja yliopiston hallituksen
yhteistapaamisessa ja lounastapaamisilla yliopiston rehtoriston kanssa

• Lausuimme yliopiston opetustilakartoituksesta sekä ehdotimme tilojen käyttöön
liittyviä jatkotoimenpiteitä

• Yliopisto innostui TYYn ehdotuksesta laajentaa opetustilojen käyttäjäkysely
opiskelijoille. Kyselystä saatu palaute huomioidaan tilojen kehittämisessä.



1. Vaikuttaminen
Opiskelijan
toimeentuloedunvalvonta:
• Helmikuussa

toimeentuloviestintäkampanja
opiskelijoille eri tukimuodoista

• Toimeentuloinfo järjestettiin
toukokuussa

• Koottiin TYYn verkkosivuille
linkkilista erilaisista auttavista
palveluista opiskelijalle

• Lista julkaistaan toukokuussa



1. Vaikuttaminen
Terveyspalvelut tutuiksi ja riittävät resurssit
YTHS:lle:
• Lausuimme YTHS-laista yliopistolle sekä

kirjoitimme mielenterveyden tärkeydestä Turun
Sanomiin

• Aloitteestamme on jätetty valtuustoaloite
matalan kynnyksen mielenterveyspalveluiden
lisäämisestä

• Kokosimme verkkosivuille linkkilistan erilaisista
auttavista palveluista opiskelijalle (Lista
julkaistaan toukokuussa)

• Valmistelemme terveyspalvelukarttaa
• Osallistuimme opiskelijoiden

mielenterveyspäivän kampanjaan ja viestimme
opiskelijoille mielenterveysasioista

• Kokosimme verkkosivuille linkkilista erilaisista
auttavista palveluista opiskelijalle (julkaistaan
toukokuussa)



1. Vaikuttaminen
Kokonaisvaltaisesti hyvinvoiva opiskelija:
• Suunnitelimme yhdenvertaisuus-oppaan

lanseerausta

• Olemme tavanneet ja tehneet viestinnällistä
yhteistyötä CampusSportin kanssa

• Kaupungin tarjoamista liikuntapalveluista
keskusteltu Kaupungin kanssa

• Alustavaa vihreää valoa tuntuvammille
opiskelija-alennuksille, mutta työtä jatketaan

• Video taukoliikuntapaikoista tekeillä, nyt
tehty kevyitä instavideoita

• Olimme yhteydessä SataSporttiin. TYYn apua ei
kaivattu hankkeessa



1. Vaikuttaminen
Opiskelijat näkyväksi osaksi kaupunkia kaikilla kampuksilla
• Porin ja Rauman edustajien kanssa on keskusteltu Satakunnan

yhteisestä korkeakouluopiskelijoiden vaikuttajaryhmästä
• Ryhmä 40 000 on tavannut valtuustoryhmiä, nuoria valtuutettuja ja

järjestänyt Kupittaan walking-tourin. Kaksi R40K-taustaista
valtuustoaloitetta hyväksytty.

• Fölin suuntaan vaikuttaminen on aloitettu liittyen opiskelija-alennuksiin
muihin palveluihin

• Joukkoliikenneratkaisuihin vaikutettu: mielipidekirjoitus ja päättäjien
kanssa keskustelu

• Kaupungin liikuntapalveluita tavataan vielä ennen kesää tai
alkusyksystä

• Opiskelija kaupunki Turku -kysely on julkaistu. Kyselyn tuloksia
hyödynnetään kaupungin kehittämisessä



1. Vaikuttaminen
Opiskelijat osana yhteiskuntaa

• Toukokuussa R40K valmistelee syksyn maakuntavaalisuunnitelmia
• Ajatuksia vaaliohjelmaan varten kerätty mm. nuorten valtuutettujen illassa.

• SYLn eduskuntavaaliohjelmaan vaikutettu jo luonnosvaiheessa
onnistuneesti. Monta TYYn pointtia on huomioitu valmistelussa.

Linjapaperiin pohjautuen
TYY on ehdottanut
eduskuntavaaliohjelmaan
mm. seuraavaa kirjausta.

Koko lausunto luettavissa
TYYn nettisivuilla



1. Vaikuttaminen

Työelämäopinnot osaksi tutkintoja
• Työstämme SYL:n työelämätiimin kanssa työelämäpoliittisia

edunvalvontatavoitteita
• Olemme nostaneet työelämäopintojen relevanttiutta

opetussuunnitelmatyön yhteydessä
• Tuemme kv-opiskelijoiden suomenkielen osaamista eri

hankkeiden puitteissa (mm. Working in Finland, POLKU,
Suomipassi)

• Viestimme kesätyö ja harjoittelumahdollisuuksista suomeksi ja
englanniksi



1. Vaikuttaminen
Kehitysyhteistyöstä kestävään kehitykseen
• TYY mukaan SYL:n kehitysyhteistyöhankkeeseen. Mukana

myös: AYY, HYY ja JYY
• TYYn Guatemalaryhmä suunnitellut hanketta

• Kestävänkehityksen viikko suunnitteilla: rahoitusta saatu
ulkopuolelta 1 300 euroa!

• Saimme yliopisto lähtemään mukaan Reilu Korkeakoulu –
hankkeeseen!

• Rehtorit lupasivat yrittää saada kierrätyspisteet
kampukselle. Lisäksi pyörätelineiden paikkoja ja riittävyyttä
selvitetään.



1. Vaikuttaminen
Kansainvälisyys kuuluu kaikille
• Ajamme lukukausimaksuista luopumista SYL:n

eduskuntavaaliteemaksi.
• Lukukausimaksujen negatiivisia vaikutuksia on

pidetty esillä mm. yliopiston hallituksen
tapaamisessa

• Esitimme yliopiston hallitukselle
apurahajärjestelmän kehittämisestä

• International Student Barometer: asumisen
epäkohta oli saatavuuden sijaan korkea hinta.
Tuloksia hyödynnetään asumisvaikuttamisessa

• Kysely vaihto-opiskelun esteistä luotu yhdessä
kansainvälisten palvelujen kanssa.

• Kyselyssä on huomioitu erikseen Pori ja
Rauma.



2. Palvelumuotoilu
Tilakysymykset & Palvelut viestintänä, viestintä palveluna
• Tehty kysely tilojen vuokraajille. Tiloja kehitetään palautteen pohjalta.
• Yhtenäinen vuokrausjärjestelmä rakennetaan TYYn sivuille
• Unica on otettu osaksi tilojen markkinointia
• Olemme tehneet listauksen kaikista ylioppilaskunnan palveluista ja laatineet

niistä saman perusrakenteeseen pohjalta tuotekortit, joista asiakkaan on
helppo tunnistaa palvelun ominaisuudet, saatavuus ja hinta.

• Esteettömyyskartoitukset tiloissa tehdään touko- ja kesäkuun aikana.
Kartoituksesta saatavat tiedot liitetään tuotekortteihin ja arvioidaan
mahdollisuudet poistaa tiloissa olevia esteitä.

• Joka kuukausi esitellään yksi palvelukokonaisuus TYYn viestinnässä.
Helmikuu: Unica; Maaliskuu: tilat; Huhtikuu: tapahtumat ja Toukokuu:
neuvontapalvelut



2. Palvelumuotoilu
FiTech (Rauli)
• ÅAS:n kanssa on määritelty palvelut, joita voidaan tarjota

FiTech-tutkinto-opiskelijoille. Muut ylioppilaskunnat
kompensoivat rahallisesti TYYlle ja ÅAS:lle tulevaa
lisäpalveluntarvetta.

• Sopimusta ei vielä ole solmittu, mutta luonnostelu on pitkällä



2. Palvelumuotoilu

Yritysyhteistyön kehittäminen
• Yritysyhteistyöstä tehty hallituslaisen pääsektori
• Tuotettu uusia materiaaleja TYYn markkinointiin (mediakortti, TYYn

esittely)
• Mahdollisia yhteistyökumppaneita kontaktoitu, mm. Turun

Osuuskauppa, Telia, Hesburger, Pure Move
• Uusia yhteistyösopimuksia solmittu, mm. Revul Media Group,

Fination
• Keskusteltu olemassa olevien yhteistyökumppanien kanssa

yhteistyö laadusta ja sen kehittämisestä
• Vanhojen yhteistyösopimusten arvoa kasvatettu (Turun Sanomat)



2. Palvelumuotoilu
Tapahtumat tunnetuiksi ja sopiviksi kaikille
• Vapusta viestittiin monipuolisesti ja laajasti

(esim. opetusvideot niille, joille TYYn
vappuperinteet eivät ole tuttuja).

• Viestintä oli kaksikielistä ja kv-opiskelijat
pyrittiin ottamaan paremmin osaksi TYYn
vappua

• Aprillirockista tehtiin Vappuintro: tapahtuman näkyvyys ja
tavoittavuus parani

• Vapun näkyvyyttä lisättiin jalkautumalla kampukselle myymään
vappumerkkejä

• Vähensimme tapahtumatuottajien määrää esim. Vapulla ja
Aprillirockilla yhteiset tuottajat, avajaiskarnevaaleilla ei tuottajaa

• Tilattiin TYYn ilmeen suunnitelleelta Niki Petterssonilta TYYn
tapahtumille oma ilme, jonka avulla jatkossa voidaan kytkeä



2. Palvelumuotoilu
Vaikuttavia koulutuksia järjestöille
• Järjestettiin yhdenvertaisuus-koulutukset Raumalla ja

Turussa sekä muita koulutuksia mm. kiusaamisesta
• Järjestöjä ja puheenjohtajia osallistettu koulutusaiheiden

suunnittelussa
• Mm. International Councilia on  markkinoitu teema edellä:

tapahtumaan ovat tervetulleita muutkin, kuin järjestöjen kv-
vastaavat. Tapahtumat ovat tavoittaneet järjestöjen kv-
vastaavien lisäksi myös tutoreita ja entiset kv-opiskelijoita

• Toinen suuri koulutuspäivä tulossa syksyllä



3. Opiskelijayhteisö
TYY <3 Järjestöt
• Keväällä tavattu 12 järjestöä ja kaikki tiedekuntajärjestöt erikseen. Tapaamisissa

pidettiin tänä vuonna erityisesti esillä yhdenvertaisuusasioita ja tilakysymyksiä.
• Kopot tavanneet kopotoimijoita tiedekunnittain. Lisäksi perustettu koposumpit.
• TYYn tietojen mukaan jatko-opiskelijat eivät ole tällä hetkellä aktiivisesti

perustamassa omaa järjestöä, mutta tilannetta seurataan ja neuvotaan
tarvittaessa.

• Järjestöt näkyvät TYYn oppaissa (Uusien opiskelijoiden opas, Kv-tutoroppas ja kv-
opiskelijoiden opas)

• Järjestöjen näkyvyyttä on parannettu TYYn viestinnässä uutisjuttujen,
somenostojen ja uutiskirjenostojen osalta.

• Kaksikielisyys on otettu entistä paremmin huomioon TYYn ulkoisessa viestinnässä,
painopiste asiapitoisessa viestinnässä.



3. Opiskelijayhteisö
Vapaaehtoisemme osaksi toimiston arkea
• Siipien puheenjohtajat kutsuttiin toimiston suunnittelumökkeilyyn

tammikuussa
• Kaikille siiville järjestettiin keväällä yhteinen kick off-koulutus. Lisäksi

jokaisen siiven ekassa kokouksessa siivet koulutettiin siiven
toimintaan. Syksyllä suunnitteilla toinen kick off-koulutus.

• Kaikki siivet loivat vuosikellon toiminnalleen.
• Alkuvuodesta siipien viestintävastaavat tapasivat TYYn tiedottajan ja

myöhemmin keväällä viestintävastaaville pidettiin yhteinen workshop.
• Siipien puheenjohtajat kävivät hallituksen aamukoulussa toukokuussa.

Lisäksi pyydetty toimittamaan puolivuotiskatsaus.
• Aamukoulussa saatu palaute: TYY on tuntunut läheisemmältä



Toimintasuunnitelman ulkopuoliset projektit
Strategian jalkauttaminen

• Hallitusta ja toimistoa koulutettu
strategiasta

• Viestintää kehitetty henkilö
lähtöisempään suuntaan

• TYYn lähestyttävyyttä ja fyysistä
näkyvyyttä parannettu:
Kampuskierros, järjestöjen
tapaamiset, tiedekuntajärjestöjen
tapaamiset, edariryhmien
tapaamiset, kopokierros ja
koposumpit



Toimintasuunnitelman ulkopuoliset projektit

Toiminta-avustusten hakuprosessi muuttui
• Viimevuoden toimintasuunnitelmaprojektin jatkamista
• Hakemuksesta tehtiin "valitse vaihtoehto" -tyyppinen.
• Tarkoituksena oli helpottaa ja yhdenvertaistaa hakemuksen

tekemistä
• Uudistuneesta lomakkeesta kerättiin myös palautetta, jonka avulla

prosessia kehitetään jatkossa.



Toimintasuunnitelman ulkopuoliset projektit
Päätöksenteon ja toimiston arjen
läpinäkyvyyttä on paranettu
viestinnällä:

• #edariexta, TYYstory ja TYYnArki –
somejuttusarjoilla

• Nämä täydentävät vuosi sitten
käynnistynyttä #edunvalvonnanarkea.
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Kiitos! Nyt on aikaa kysymyksille/kommenteille


